
 
 

ZADEVA: Poročilo o udeležbi na zboru članov MDI Škofja Loka 

 

Po pooblastilu predsednika ZDIS, g. Draga Novaka, sem se kot predsednica KOO Gorenjska udeležila 

zbora članov MDI Škofja Loka, ki je bil 19. 3. 2015 ob 17.00 uri v prostorih Krajevne skupnosti 

Podlubnik, Škofja Loka.  

 

Vse navzoče je pozdravila predsednica, ga. Marija Košir, in predlagala sprejem poslovnika o delu 

zbora, ki so ga prisotni soglasno sprejeli.   

 

Na pobudo predsednika so bila izvoljena delovna telesa zbora članov. Soglasno je bil sprejet dnevni 

red, verifikacijska komisija pa je ugotovila, da je bilo prisotnih 15 članov, kar je pomenilo, da  je v 

skladu s sprejetim poslovnikom zbor sklepčen.  

 

Vsa poročila za leto 2014 je podala predsednica, ga. Košir. Iz finančnega poročila je bilo razvidno, da 

je društvo delovalo z izgubo, razliko pa so krili z rezervo iz preteklih let. Na poročilo se je v 

nadaljevanju razvila vneta razprava. Največ pripomb oz. vprašanj je letelo na porabo sredstev za šport 

in socialo. Ga. Košir je pojasnila, da je nadzorni odbor pregledal delovanje društva in ni ugotovil 

nobenih nepravilnosti. Pojavila so se tudi vprašanja glede delitve ZDIS-ovih kapacitet in cen le-teh, 

poleg tega pa je beseda tekla tudi glede prej omenjenih finančnih rezerv, s poudarkom na tem, komu 

so namenjene. Po končani debati, so bila vsa poročila soglasno sprejeta.  

 

Sama sem kot predsednica KOO Gorenjska in predstavnica ZDIS vse prisotne nagovorila, se jim 

zahvalila za njihovo delo, še posebej predsednici za vodenja društva in njihovim prostovoljcem. Glede 

na razpravo sem prisotne seznanila s cenami ZDIS-ovih kapacitet, ki jih sprejme upravni odbor ZDIS, 

prav tako pa s financiranjem športnih programov – opozorila sem jih, da dobijo več finančnih sredstev, 

če se prijavo na več športnih tekmovanj v organizaciji ZDIS in da se SPIZ-ova sredstva pridobivajo 

glede na število članov invalidov v društvu. V nadaljevanju sem jih seznanila z nekaterimi nalogami, 

ki jih opravlja ZDIS, kot so sodelovanje na področju priprave zakonodaje, spremljanje in ocenjevanje 

družbenega položaja delovnih invalidov in opozarjanje na upoštevanje Konvencije o pravicah 

invalidov, zaposlovanju invalidov, preprečevanje diskriminacije invalidov in financiranje posebnih 

socialnih programov za katere sredstva dobimo na razpisu FIHA.  

 

Za konec bi le še opozorila, da je bila udeležba zelo nizka, kljub temu, da je bilo vabilo objavljeno v 

lokalnih časopisih in so ga prejeli vsi člani že ob novem letu. Prav tako je treba omeniti, da se zbora 

članov ni udeležil nihče od povabljenih iz lokalne skupnosti.  

 

Vida Perne,  

predsednica KOO Gorenjska 

 

 

Odhod iz Preserij pri Radomljah: 16.00 

Prihod v Preserje pri Radomljah: 19.30 

Osebni avto: 78 km 

 


